

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4851
23 October 1979

Limited Distribution

STATUS OF KIRIBATI

De facto Application of the GATT

The Director-General has been informed by the Government of the United Kingdom, in a communication received on 18 October 1979, that the Gilbert Islands, a former dependent territory of the United Kingdom, became independent on 12 July 1979 under the name of Kiribati.

Accordingly, the Recommendation of 11 November 1967 (BISD, Fifteenth Supplement, page 64), providing for the de facto application of the GATT as between the contracting parties and a territory which acquires autonomy, is applicable in respect of Kiribati.

STATUT DE KIRIBATI

Application de fait de l'Accord général

Le Directeur général a été informé par le gouvernement du Royaume-Uni, dans une communication qu'il a reçue le 18 octobre 1979, que le 12 juillet 1979 les îles Gilbert, ancien territoire dépendant du Royaume-Uni, sont devenues indépendantes sous le nom de Kiribati.

En conséquence, la recommandation du 11 novembre 1967 (IBDD, Supplément n° 15, page 68), prévoyant l'application de fait de l'Accord général entre les parties contractantes et un territoire qui acquiert l'autonomie, est applicable à l'égard de Kiribati.